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TÁJÉKOZTATÓ 
Csongrád Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

2024. november 21-i ülésére 

az elmúlt képviselő-testületi ülés óta végzett munkáról 

 

Csongrád Város Önkormányzata és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 14/2011. (IV. 

29.) önkormányzati rendelet 34. §. /6/ bekezdése alapján az alábbiakról tájékoztatom a Tisztelt Képviselő-

testületet: 

 2024. október 3-án megalakult a június 9-én megválasztott új képviselő-testület és annak bizottságai. 

 Október 4-én  

- a NaN ART Rajztanoda és Grafikai Műhely megnyitotta tárlatát a Városi Galériában. 

- ünnepi rendezvénnyel és gyertyagyújtással emlékeztünk meg az Aradi vértanúk mártírhalálának 

175. évfordulóján a Batsányi János Gimnázium épülete előtt. Az irodalmi műsort a gimnázium 

diákjai adták elő. 

 Október 5-én  

- László Imre magyar nóta énekesre emlékeztünk a csongrádi László Imre Baráti Kör és a 

Művelődési Központ közös rendezvényén, mely alkalomból Máté Attila alpolgármester úr 

mondott ünnepi köszöntőt. 

- 27. alkalommal került megrendezésre a Szentes – Csongrád közötti gátfutóverseny. A futás 

lebonyolítását Cseri Gábor tanácsnok szervezte. A díjakat Máté Attila alpolgármester úr adta át. 

 Október 7-11. között szabadságomat töltöttem. 

 Október 7-én Csongrád város településrendezési eszközeinek módosítása kapcsán tartott lakossági 

fórumon Máté Attila alpolgármester úr és dr. Juhász László jegyző úr vett részt. 

 Október 10-én 

- a „Csongrádi TÁNCHÁZ tetőszerkezetének felújítása villámvédelemmel" című építési 

beruházáshoz kapcsolódó műszaki bejáráson Máté Attila alpolgármester úr vett részt. 

- a Balástyára szervezett Polgármesteri Klub vendége Gyopáros Alpár kormánybiztos úr volt. Az 

összejövetelen önkormányzatunkat Máté Attila alpolgármester képviselte. 

 Október 11-én a Csongrád, Fő utca – Arany János utca – Vég utca körforgalmi csomópont kialakítás 

megvalósításával kapcsolatban a Duna Aszfalt Út és Mélyépítő Zrt. készre jelentette a körforgalmi 

csomópont építés kivitelezését. A műszaki átadás-átvételi eljáráson Máté Attila alpolgármester úr és 

Bárdos Rita a beruházásért felelős munkatárs képviselte az önkormányzatot. 

 Október 14-én  

- megalakult az Alsó-Tisza menti Önkormányzati Társulás Társulási Tanácsa Csanyteleken 

- és a Csongrádi Roma Nemzetiségi Önkormányzat. 

- az Esély Szociális Alapellátási Központ által szervezett Tanyagondnoki Fórumon Máté Attila 

alpolgármester úr vett részt az önkormányzat részéről. 

- Szlifka Tilda református lelkész asszony lakhatása ügyében egyeztettünk. 

- az OTP Bank Kelet-magyarországi Régiójának vezetőivel folytattam egyeztető megbeszélést a 

számlavezetés költségei tárgyában. 

 Október 15-én 

- részt vettem a Piroskavárosi Idősek Otthona Kht. idősek napi rendezvényén. 

- Ménesi Zoltán tűzoltó alezredes, a Szentesi Katasztrófavédelemi Kirendeltség új vezetőjének 

bemutatkozó látogatásán, Kajtár István tű.alezredes, csongrádi tűzoltóparancsnokkal és 

Skribanek Csaba r. alezredes, rendőrkapitány úrral áttekintettük a közös aktuális feladatainkat. 

- a Polgármesteri Hivatal nyugállományú munkatársait köszöntöttük Dr. Juhász László jegyző úrral 

és Máté Attila alpolgármester úrral. 

 Október 16-án a Brand&More Marketing Kft. képviseletében Tonomár Zoltán ügyvezetővel 

folytattam megbeszélést a Körös-torok Üdülőterületen lévő Kőcsárda vendéglátó egység ivóvíz 

vezetékrendszer áthelyezése ügyében. 

 



2 
 

 Október 17-én 

- Máté Attila alpolgármester úrral megtekintettük az Esély Szociális Alapellátási Központ Idősek 

hete keretében szervezett ünnepi műsorát. 

- Czmarkó László projektmenedzserrel, a Magyar Fejlesztésösztönző Iroda Dél-alföldi 

munkatársával és Bajomi-Huszka Anita pályázati ügyintézővel áttekintettük a közvetlen uniós 

pályázati lehetőségeket. 

- Máté Attila alpolgármester úr lakossági fogadóórát tartott. 

- a november 26-ára tervezett „Orvoslás” kiállítás megrendezéséről egyeztettem dr. Lovas Sándor 

nyugalmazott főorvos úrral. 

 Október 21-én  

- aktuális ügyekről nyilatkoztam a Szentesi Tv-nek. 

- a MH. II. Rákóczi Ferenc 14. Műszaki Ezred október 23. alkalmából tartott ünnepi 

állománygyűlésén Máté Attila alpolgármester úr képviselte önkormányzatunkat. 

- a Kabbala Hagyományőrző Egyesület és az Oppidum Csongrád Alapítvány holokauszt 80. 

emlékév alkalmából megjelentetett emlékkötet bemutatóján köszöntöttem a megjelent 

vendégeket a Művelődési Központ és Városi Galériában. 

 Október 22-én 

- megtartotta első ülését az új képviselő-testület. 

- Máté Attila alpolgármester úrral részt vettünk a Dr. Szarka Ödön Egyesített Egészségügyi és 

Szociális Intézmény Ápoló Otthon és Gondviselés Háza Idősek napi rendezvényén, melyen 

köszöntöttem az időseket. 

- Magyarország Kormányának döntése értelmében 2025. januárjától új területfejlesztési program 

indul Versenyképes Járások Területfejlesztési Program néven, a központi és a vidéki térségek 

fejlettségi különbségeinek mérséklése, a vidék népességmegtartó erejének növelése érdekében. 

A Program részletszabályainak ismertetése érdekében a Közigazgatási és Területfejlesztési 

Minisztérium képviseletében Dr. György István, a területi közigazgatásért felelős államtitkár és 

Dr. Salgó László főispán (Csongrád-Csanád Vármegyei Kormányhivatal) térségünkben tartott 

fórumon tájékoztatást nyújtott a kormány új, Versenyképes Járások Programjáról. 

 Október 23-án koszorúzást és megemlékezést tartottunk az 1956-os forradalom és szabadságharc 68. 

évfordulóján rendezett városi ünnepségen. Ünnepi beszédet mondott Dr. Gyöngyössy Orsolya, a Tari 

László Múzeum igazgatója. Az emlékműsort a CsTÁI Piroskavárosi Általános Iskola diákjai adták 

elő. 

 Október 24-26. között az S-TÉR Kft, a HAGS magyarországi képviseletének jóvoltából egy 

svédországi szakmai tanulmányúton vettem részt. A 3 napos tanulmányút keretében lehetőségem volt 

a Malmö környéki játszóterek, parkok megtekintésére. 

 Október 25-én a Dr. Szarka Ödön Egyesített Egészségügyi és Szociális Intézmény 

Egészségfejlesztési Irodája szervezésében megvalósított Városi Idősek Napi rendezvényen Dr. 

Somogyi Árpád, az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke köszöntötte az idősebb korosztályt. 

A rendezvényen az Apostol együttes adott nagy sikerű koncertet. 

 Október 27-én a már hagyománnyá vált rendezvényen köszöntöttük a csongrádi és bokrosi 

szépkorúakat. 

 Október 28-án 

- a régészeti raktárban található Plein Air kiállítási anyag elhelyezése ügyében egyeztettem Sztanó 

Zsuzsanna igazgató asszonnyal (Csongrádi Alkotóház) és dr. Gyöngyössy Orsolya 

intézményvezető asszonnyal (Tari László Múzeum), valamint Borsodi Martin régész, 

intézményvezető-helyettes úrral. 

- a Csongrád TV-ben stúdióbeszélgetésen vettem részt. 

 Október 29-én 

- a bérlakás pályázatok elbírálása ügyében rendkívüli ülést tartott az Egészségügyi és Szociális 

Bizottság. 

- a Magyar Nemzeti Levéltár Csongrád-Csanád Vármegyei Levéltár Csongrádi Levéltárának 

szervezésében megrendezett Csongrád Megyei Levéltári Napok Csongrádi rendezvényén Cseri 

Gábor tanácsnok, az Oktatási, Művelődési, Vallási- és Sport Bizottság elnöke köszöntötte a 

vendégeket. Az ülést vezette és zárszót mondott Varsányi Attila, az MNL Csongrád-Csanád 
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Vármegyei Levéltár igazgató-helyettese. Az ünnepi rendezvény során az intézmény falán 

felavatásra került Dudás Lajos néptanító, helytörténészről készített dombormű, mely Dudás 

Sándor szobrászművész alkotása. A domborművet Molnár József nyugalmazott polgármester 

avatta fel. 

- Faur Zoltán, a Csongrád-Csanád Vármegyei Cigány Kisebbségi Önkormányzat elnöke tett nálam 

látogatást. 

 Október 30-31-én szabadságomat töltöttem. 

 Október 30-án a Halottak napja alkalmából megemlékezést tartott az önkormányzat az I. és II. 

világháborús emlékműveknél, majd a temetőben a magyar hősi halottak emlékművénél. A 

megemlékezés koszorúit Máté Attila alpolgármester úr helyezte el az emlékműveknél. 

 November 5-én az önkormányzat képviseletében részt vettem a Települési Önkormányzatok 

Országos Szövetség (TÖOSZ) által szervezett, területfejlesztés, Versenyképes Járások Program, TOP 

Plusz és közműszolgáltatások aktuális kérdéseiről tartott szakmai fórumon. 

 November 6-án  

- a kínai WINGAIN cégcsoport képviselőivel befektetési lehetőségekről tárgyaltunk. 

- a Magyar Állam részére átadott ivóvizes és szennyvizes közművek tulajdonjogának térítésmentes 

átadására vonatkozó megállapodást írtam alá Békéscsabán. 

 November 7-én 

- lakossági fogadóórát tartottam. 

- Máté Attila alpolgármester lakossági fogadóórát tartott. 

- a BYD beruházással kapcsolatos fejlesztési kérdések témájában Dr. Salgó László főispán adott 

tájékoztatást a Csongrád-Csanád Vármegyei Kormányhivatalban. 

 November 8-án 

- a hivatal irodavezetőivel és a frakcióvezetőkkel történt megbeszélésen áttekintettük a novemberi 

képviselő-testület elé kerülő anyagokat. 

- a Szociális Munka Napján köszöntöttem a szociális szférában dolgozókat. Az ünnepi 

rendezvényen átadásra került a Szociális Díj kitüntető cím, valamint a szociális területen 

kimagasló munkát végző dolgozók polgármesteri dicséretben részesültek. 

- Karol Biernacki, a Lengyel Köztársaság szegedi tiszteletbeli konzulja és Kiss-Rigó László 

szeged-csanádi püspök meghívására Máté Attila alpolgármester úr képviselte városunkat a 

Lengyelország nemzeti ünnepe alkalmából tartott programsorozaton. 

 November 11-én 

- részt vettem a Cigány Kisebbségi Önkormányzat közmeghallgatásán. 

- a Csongrádi Óvodák Igazgatóság Márton napi rendezvényét Máté Attila alpolgármester úr 

tekintette meg a Kossuth téren. 

 November 12-én a Magyar Államkincstár szervezésében megrendezett XXIV. Önkormányzati 

Költségvetési és Adókonferencia programján vettem részt Egerben. 

 November 13-án Kis Ferenc 10 szeres maratonfutó tiszteletére szervezett fogadáson Máté Attila 

alpolgármester úrral és Cseri Gábor tanácsnok úrral köszöntöttük a New York City Maratonon 80+ 

korcsoportban indult idős futót. Feri bácsi egyedülálló teljesítményével képviselte szülővárosát és 

Magyarországot is a november 3-i versenyen.  

 

 

Csongrád, 2024. november 13.  

 

 

          Bedő Tamás  

           polgármester 

 


